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Tirsdag den 25. marts 2025 kl. 19.00 i Aastrup Forsamlingshus. 

Dagsorden: 

1.   Valg af dirigent: 

Til dirigent valgtes Steen T. Hansen, som konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 
beslutningsdygtig. 

2.   Valg af to stemmetællere: 

Punktet udgik. 

3.   Beretning om det forløbne år ved formanden: 

Formanden aflagde en fyldig beretning, som kan ses på vandværkets hjemmeside.  

Formanden redegjorde for vandværkets drift- og tekniske tilstand, samarbejde med øvrige vandværker, 
indgåelse af BNBO-aftale for vandværkets boringer, vandværkets evne til forsyning i en krisesituation, 
vandanalyser og tilsyn, samt en del andre ting. Beretningen sluttede med en tak til alle, herunder 
samarbejdspartnere m.m. TAK for et godt samarbejde i det forgangne år.  

Beretningen blev godkendt/taget til efterretning. 

4.   Det reviderede årsregnskab forelægges til godkendelse: 

Regnskabet viste et driftsoverskuds på godt 360.000 kr., hvilket er en følge af minimale udgifter til 
diverse driftsforstyrrelser, herunder ledningsbrud m.m.  

Regnskabet blev enstemmigt godkendt og kan ses på vandværkets hjemmeside. 

5.     Budget og takstblad for 2026 fremlægges: 

På tros af det relative store overskud, gav det ikke anledning til nedsættelse af taksterne. Fformanden 
betegnede det som ”rettidig omhu”, og at det er godt med lidt på kistebunden, hvis der skulle opstå 
uforudsete udgifter) 

Budgettet og uændrede takster blev enstemmigt godkendt og kan ses på vandværkets hjemmeside. 

6.   Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen: 

Bent Jørgensen og Henrik Berg var på valg og begge var villige til genvalg, Begge blev genvalgt for to år. 

Som suppleant var Laila Lise på valg, og hun ønskede ikke genvalg. I stedet foreslog bestyrelsen Renè 
Lund Larsen, og han blev valgt for to år. 

7.   Valg af revisor/bilagskontrollør: 

På valg var Benny Larsen, som genvalgtes for en toårig periode. 

8.    Behandling af indkomne forslag: 

Der var indkommet forslag om etablering af ”kalkknusning” på vandværket. Bestyrelsen havde ingen 
holdning til ,om det virker, men de har det i Ore, og da vi udveksler en del vand med dem, giver det god 
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mening, at vi har samme vandbehandling. Bestyrelsen anbefaler forslaget, det samme gjorde 
generalforsamlingen, og det vil blive monteret i løbet af 2025. 

9.    Eventuelt:     

Formanden takkede de fremmødte og dirigenten for afviklingen af en god og konstruktiv 
generalfforsamling.  

Referent: Bent Jørgensen 


